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1. Sammanträdet förklarades öppnat av ordförande Maria Mannerholm 

 

2. Föregående protokoll godkändes 

 

3. Dagordningen godkändes 

 

4. Information och återrapportering från arbetsgrupper 

4.1. Trygghetsarbete 

I Fruängen tar en grupp boende ansvar för s.k. miljövandringar. Den 20 Februari inbjuder 

de till mobiliseringsmöte på Ungdomsgården kl. 18.30. 

I Liljeholmen/Nybohov planeras en vandring i april. 

I Fruängen hölls ett möte angående centrum den 15 januari. Nästa möte är inplanerat till 8 

april, i Fruängsskolans matsal kl. 18.30. 

 

4.2. Samverkan med skola m.fl. 

Arbetet med att utveckla en modell för samverkan för skola, förskola, polis, fritid och 

socialtjänst inom Hägersten-Liljeholmen pågår. Arbetsgruppen med två representanter 

från respektive verksamhetsgren hade möte 19/3. Mötet fann att samverkansmodellen från 

tidigare Liljeholmens sdf var föredömligt väl genomtänkt och utarbetad. Mötet beslöt att 

vidareutveckla och anpassa modellen till nuvarande organisation och geografiska område. 

Nästa möte blir den 23/4. Arbetsgruppen kommer att ta fram ett förslag som sedan alla 

berörda verksamheter får ta ställning till. 

 

4.3. Nätverksforum Söderort 
Nätverksforum kommer att fortsätta att samlas några dagar efter Chefssamrådets träffar för att 

knyta an till dess prioriteringar. Förslaget om att formellt knyta nätverksforum Söderort till 

Chefssamrådet kommer att behandlas vid mötet den 11/3.  

Nätverksforum fungerar som referensgrupp till projektet ”Viktigt att vittna” som pågår i Farsta 

fram till 2008-12-31. Projektets mål är att stärka det allmänna rättsmedvetandet och förändra 

ungdomars och vuxnas attityder kring den svenska rättsapparaten i syfte att få ungdomar att 

medverka i hela rättsprocessen samt att öka brottsuppklarningar. 

 

4.4. Rapport från polisen 



Under de senaste månaderna har man haft en uppgång av våldsbrott i hela Söderort vilket 

även innefattar rån mot personer. Polisen prioriterar personrån och har en personrånsgrupp 

om 4 poliser) vilka koncentrerar sig på att identifiera gärningspersoner bl.a. med hjälp av 

foto konfrontationer. Personuppklarningen (dvs. det finns en skäligen misstänkt person 

oavsett senare lagföring) ligger för nuvarande på 25 %. Man har en tio i topp lista över 

frekventa rånare som specialbevakas.  

 

Det har varit en inbrottstopp i Mälarhöjden och Hägersten. Inbrotten sker ofta av 

utländska ligor som endast befinner sig i landet under några veckor. 

Polisen arbetar sedan 1:a februari enligt Växsjö–modellen, se föregående protokoll. Redan 

första kvällen gjordes ett beslag av 1000-tals liter alkohol i Fruängen hos en tidigare 

ostraffad person.  

 

5. Inventering av problem och resurser 

5.1. Motsättningar mellan högstadieungdomar. 

Tonårskullarna är stora nu och ökar än mer några år framåt. Vilket får till följd att antalet 

ungdomar som rör sig utomhus ökar och ibland blir det konfrontationer. Mälarhöjden har 

under något år blivit en samlingsplats för ungdomar från olika stadsdelar, ibland 

uppskattat av ungdomarna med hemhörighet i stadsdelen men långtifrån alltid. Det har 

medfört vissa spänningar mellan högstadieelever i framför allt Mälarhöjdensskola visavi 

Bredängen. Det har i sin tur resulterat i att lärarna i arbetslag 8 i Mälarhöjden tvekar om 

det är möjligt att genomföra de årliga utbytesdagarna med Bredängen som går under 

namnet ”Våga mötas”. Den 5 mars hålls ett möte mellan personal i de respektive skolorna 

samt från Skärholmens och vår egen stadsdelsförvaltning. 

 

6. Prioriteringar utifrån problembild 

6.1. Hur går vi vidare? 

Avseende situationen i Mälarhöjden ser rådet det som extra angeläget just i år att eleverna 

från de två skolorna i Mälarhöjden och Bredängen får möjlighet att mötas för 

gemensamma aktiviteter. Rådet säger sig villigt att bidra med de resurser som krävs för att 

aktiviteten ska bli av under ordnade och trygga former. Polisens ungdomsgrupp kommer 

att vara representerad på mötet den 5 mars. 

Närpolisen ombesörjer att avdelningen för social omsorg får kännedom om de personer 

som finns med på polisens lista över frekventa rånare för att socialtjänsten ska kunna sätta 

in de åtgärder som kan behövas från den sidan. 

 

7. Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

 

8. Nästa möte 

Fredag 4 april kl: 8.30 i Maria Mannerholms rum, Telefonvägen 30, plan 10. 

 

 

Vid pennan 

Anna William-Olsson 


